学位论文双盲抽检委托书

Letter of Authorization
本人因                                           原因，无法亲自来校参加学位论文双盲抽检，本人特委托_________（护照号：                      ）代本人进行学位论文双盲抽检。受委托人所代理抽检行为经本人授权，合法有效。代为抽检所产生之后果自负。

特此申明。

Due to ___________________________ (reason), I am not available to participate in person in the random selection for degree thesis double-blind review. I have entrusted ______________ (passport No. _________________ ) to represent me in the random selection. The trustee’s act in the random selection is duly authorized, lawful and valid, and I myself am held accountable for the consequences of the random selection.

委托人姓名：                                   

学  号：             年  级：                 
班  级：             专  业：              
入学时间：                                 
护照号：                                    

论文题目：                                  

关键词：                                     

导师姓名：                                     

受委托人姓名：                              
护照号：                                  
委托人签字：                                 受托人签字：              

年   月   日                                     年   月   日

Name of trustor:                                    

Student No.:               Grade:                  
Class:               Specialty:                  
Time of enrollment:                             
Passport No.:                                    

Thesis title:                                    

Key words:                                      

Name of advisor:                                   

Name of trustee:                                 
Passport No.:                                  
Signature (trustor)                           Signature (trustee)               

Date: _______________                  Date: _______________  
注：请委托人亲自填写空白处，并务必附上委托人和受委托人的护照个人信息页在同一页上的复印件一份。

Note: All the blanks shall be filled out by the trustor in person, and a photocopy page of the passport personal information pages of both the trustor and the trustee must be attached.
附件：

Attachment:
	委托人的护照个人信息页复印件

Photocopy of the passport personal information page of the trustor



	受委托人的护照个人信息页复印件

Photocopy of the passport personal information page of the trustee


